
Protokół Nr 65/2024

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej
w Sępólnie Krajeńskim w dniu Il stycznia 2024r.

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji wg za%czonej listy obecności oraz
zaproszeni goŚcie:

1.

2.

3.

4.

Przewodniczący Rady Miejskiej - Franciszek Lesinski;
Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 2 - Stanisław Gustyn;
Pracownik Zakładu Obsługi (światy Samorządowej - Maria Chrnielewska;
Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Anna Sotkiewicz - Tumanik.

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Pani Barbara Szlezer, która po powitaniu
zebranych zaproponowała następujący jego porządek:

1.

2.

3.

4.

5.

6.

7.

Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku;
Analiza funkcjonowania i działalności instytucji ochrony zdrowia w Gminie Sępólno
Krajeńskie;
Inforrnacja w sprawie wysokości wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach
awansu zawodowego w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez
samorz4d, w tym wysokość dodatków motywacyjnych i funkcyjnych;
Opinia w sprawie wniosków o przyznanie nagród i wyróżnień za osiągnięte wyniki
sportowe;
Opracowanie sprawozdania z działalności Komisji za 2023r.;
Zatwierdzenie protokołów z dwóch poprzednich posiedzeń Komisji;
Wolne wnioski i zakończenie.

W/w porządek posiedzenia przyjęto jednogłośnie.

Ad. 2. Pani Szlezer poinformowała, że wpłynęły inforrnacje z działalności:

1 . IZOMED Zakład Rehabilitacji;
2. NZOZ JANTAR, (środek Terapii Uzależnień i Współuzależnienia;
3. Lucyna Suchomska Gabinet Rehabilitacji i Terapii Manualnej;
4. NOVUM-MED Sp. z o. o. Szpital Powiatowy w Więcborku
5. Caritas Diecezji Bydgoskiej;
6. NZOZ Doktór Sp. z o.o. w Sępólnie Krajeńskim;
7. NZOZ Centrum Medyczne SPAMED w Sępólnie Krajeńskim;

(informacje stanowią za%czniki do niniejszego protokołu).

Komisja przyjęła przedłożone sprawozdania do wiadomości.

Ad. 3. Pracownik Zakładu Obsługi Oświaty Samorządowej przedstawiła członkom Komisji
informację w sprawie wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych
stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez
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gminę, w tym wysokość dodatków motywacyjnych i funkcyjnych (informacja stanowi
za%cznik do niniejszego protokołu). Pracownik ZOOS zaznaczyła, że w 2023r. nauczyciele
osiągnęli średnie wynagrodzenie wymagane ustawą na każdym stopniu awansu zawodowego,
a nawet znacząco je przekroczyli. Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy w kolumnie 4
znajdują się kwoty podstawowe. Pani Chmielewska odpowiedziała, że to jest kwota średniego
wynagrodzenia nauczyciela pocz4tkującego ze wszystkimi składnikami. Pani Szlezer zapytała
jaki procent jest odliczany na wszystkie wymagane składki. Pracownik ZOOS odpowiedziała,
że około 26%. Pani Turek zapytała, czy istnieje możliwość, że nauczyciel początkujący będzie
miał większą pensj ę od mianowanego, ze względu na brak podatku do 26 roku życia. Pracownik
ZOOS stwierdziła, że może się tak zdarzyć. W zakresie dodatków funkcyjnych poinformowała,
że ten dodatek odnosi się procentowo do wysokości zasadniczego wynagrodzenia nauczyciela
mianowanego. Dyrektorzy w poszczególnych szkołach i przedszkolach otrzymują ten dodatek
w zależności od ilości oddziałów. Wyjątkiem jest Dyrektor Przedszkola Nr 3, która otrzymuje
dodatek funkcyjny na podstawie Rozporządzenia Rady Ministrów w sprawie wynagradzania
pracowników samorz4dowych, bo nie jest nauczycielem. Dodatek motywacyjny dla
nauczycieli jest natomiast wypłacany z puli kwoty naliczanej od ilości etatów pomnożonej prze
3% kwoty bazowej. Jest to pula jaką ma do podziału dyrektor dla nauczycieli, nie może być
niższy niż 200zł. Dodatek motywacyjny dla dyrektorów zależny jest od ilości etatów
pomnożonych przez 15% kwoty bazowej. Pani Szlezer zapytała o wynagrodzenie Dyrektor
Przedszkola Nr 3. Pracownik ZOOS odpowiedziała, że jest ono porównywalne do wynagrodzeń
pozostałych dyrektorów przedszkoli. Pani Szlezer zapytała o mentora pedagogicznego w
Przedszkolu Nr 3, czy on również otrzymuje dodatek związany ze swoją funkcją. Pracownik
ZOOS odpowiedziała, że ta pani jednocześnie jest zastępcą i z tego względu dostaje dodatek
funkcyjny. Pani Szlezer zapytała ile wynosi dodatek za wychowawstwo. Pani Chmielewska
odpowiedziała, że jest to 300 zl kwota ta wynika z ustawy.

Komisja przyjęła przedstawioną informację do wiadomości.

Ad.4. Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego poinformowała, że wnioski o
uhonorowanie zawodników, którzy w 2023r. osiągnęli wysokie wyniki sportowe złożył MLKS
,,Krajna? i Centrum Sportu i Rekreacji w imieniu Burmistrza. Przedstawiła następnie
kandydatów do nagród za osiągnięte wyniki sportowe z uwzględnieniem proponowanej kwoty
nagrody lub nagrody rzeczowej (lista kandydatów stanowi załącznik do niniejszego protokołu).
Nadmieniła, że do przyznania nagrody sportowca roku w kategorii junior proponuje się
zawodnika podnoszenia ciężarów Mateusza Paterka, a w kategorii senior lekkoatletę Dariusza
Krakowiaka. Przewodnicz4cy Rady Miejskiej powiedział, że szanuje wyniki osiągnięte przez
sportowców reprezentujących gminy. Zapytał również, czy wiadomo ilu sportowców z
kategorii senior startuje w zawodach w poszczególnych dyscyplinach.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie przyznanie zaproponowanych nagród
przedstawionym sportowcom oraz przyznanie tytułów sportowców roku w kategorii junior i
senior odpowiednio Mateuszowi Paterkowi i Dariuszowi Krakowiakowi.

Ad. 5. Komisja opracowała i zatwierdziła jednogłośnie sprawozdanie ze swoich prac za 2023r.

Ad. 6. Komisja zatwierdziła jednogłośnie protokoły ze swoich dwóch poprzednich posiedzeń
w miesiącu grudniu 2023r.
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Ad. 7. W wolnych wnioskach pomszono następujące sprawy:

- Pani Szlezer poinformowała, że Dyrektor ZOOS przypomniał dyrektorom o możliwości
uruchomieniu zaj ęc korekcyjnych w szkołach, natomiast nie ma wpływu na decyzje dyrektorów
w związku z tą sprawą. Dodała, że Dyrektor ZOOS przygotuje pisemną odpowiedź w tej
sprawie.

Pani Szlezer poinforrnowała, że organizacje pozarządowe zgodnie z wnioskiem Komisji
otrzymały podwyższone budżety.

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca zakończyła posiedzenie.

Przewodnicząca Komisji
Barbara Szlezer

protokĄłował:
Tomaśz Dix 7F, ?cy-
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